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 Velkommen 

 ●  Er der kommet en mulig Kasser i spil? 
 o  Nej Desværre ikke, vi leder stadig efter denne person 

 ●  Antal i bestyrelsen. 
 o  Alt ok, samt opdateret på hjemmesiden 

 ●  Emner som skal tages op i Brugerråddets møde den 28-05-2024 
 o  En form for bestilings seddel fra Cafeén for fremtidige arrangementer i 

 Hallen / Drift seddel 
 o  Driftseddel fra Hallen til foreningerne, hvorpå der står hvad der skal 

 bruges fra hallens side, samt fra foreningens side (Bookingseddel ) 
 ●  Skal Brugerrådets VI39 Rep. inviteres med til vores møder fremadrettet? 

 o  Det vil vi gøre fremadrettet, Niels koordinere med repræsentanter 
 ●  Skal Idrætscenteret og skolerne inviteres med til nogen af vores møder?    

 o  Nej vi afventer dette, til nødvendigheden opstår 
 ●  Opdatering af mailadresser til foreningerne efter alles general forsamlinger? 

 o  Jamie vil opdaterer dette indenfor kort tid 
 ●  Ansvarlig for Årshjulet? 

 o  NIels taler med Betina omkring dette + Sender mail ud til foreningerne, 
 hvor der skal meldes tilbage på 

 ●  Ansvarlig for kommunikations diagram? 
 o  Niels sørger for dette 

 ●  Gennemgang af tilbud fra arkitekt ifht Hal 3 Projektet 
 o  Niels undersøger midler fra Kommunen, samt andre muligheder. Ellers 

 er der fælles opbakning for dette 
 ●  Evt 

 o  Intet 


